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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni-Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz:

címmel.
"Jelenlegi formájában megszűnik a Városliget 2?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/330. számon feltett, ,,Jelenlegi formájában megszűnik a Városliget?" című kérdésemre Rétvári
Bence államtitkár úr válaszát köszönettel megkaptam. A válaszban csupán kiragadott mondatok
voltak, azonban a lakók nem kaptak választ a konkrét kérdésre.

Tisztelt Miniszrer Úr!

Az elmúlt időszakban hozzám forduló lakosok kérésére, továbbra is kérdezem Öntől:

- Mi a véleménye a Kormánynak a főváros által készített, nyilvános hatástanulmányban
foglalt kritikus megállapításokról?

A Vibrocomp Kft. által készített értékelésben az alábbi megállapítások szerepelnek:

,,A Városliget jelenlegi térszerkezetére sajátos szövet jellemző, melyben a zöldfelületbe
belekomponálva, a zöldbe beleolvadva jelennek meg a különböző építmények. Az új építmények
térben való elhelyezkedése alapján ajelenlegi térszerkezetre jellemző sajátos szövet módosul, mivel
az új építmények különálló szigetekként jelennek meg." (66. o.)

,,A zöldfelületi · rendszerre, élővilágra gyakorolt kedvezőtlen hatások elsősorban a tervezett új
épületek területfoglalásából; várhatóan a biológiai aktivitásérték csökkenésből; a térszerkezetre,
településképre gyakorolt változásból; valamint a jelenleg is intenzíven hasznosított közpark további
terheléséből (látogatók számának növekedése) adódnak." (65. o.)

,,A megengedett építménymagasságok miatt a zöldfelületek (ill. részben a környező utcák,
lakóterületek) benapozottságának csökkenése várható, ami a zöldfelületek használatának,
növényzetének átalakulásával is együtt járhat." (67. o.)



Hogy ez mit jelent a gyakorlatban? Ami t már évek óta mondanak a szakértők: ha a Liget Budapest
Projekt a jelenlegi formájában valósul meg, akkor a Városliget megszűnik , mint egybefüggő
közpark, és csak az új épületek (múzeumok, vendéglátóhelyek, rendezvényhelyszínek stb.) közti
zöldfelületekről beszélhetünk .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az a kérésem, hogy a fent leírt négy idézetre válaszában konkrétan reagálni szíveskedjék!

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018.július 25.
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